
Protokół nr 4/2024 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu 24 października 2024 r. 

 

 

24 października 2024 r. o godz. 13:00 rozpoczęło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej w Szkole 

Podstawowej im. A. Mickiewicza w Wapnie. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Członkowie komisji, zgodnie z załączoną listą obecności, która stanowi załącznik nr 1  

do protokołu.  

Zaproszone osoby – zgodnie z załączoną listą obecności, która stanowi załącznik nr 2  

do protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Rewizyjnej A. Szymanik, który 

powitał zebranych i przedstawił porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia poprzedniej komisji. 

4. Kontrola kompleksowa jednostki: Szkoła Podstawowa im. A. Mickiewicza w Wapnie. 

5. Wolne wnioski i zapytania. 

6. Zakończenie. 

 

Ad. 2. 

 Posiedzenie jest prawomocne, ponieważ uczestniczą w nim wszyscy członkowie komisji 

(Frekwencja 100,00%). Porządek obrad został ustalony jednogłośnie. 

 

Ad. 3. 

Protokół nr 3/2024 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej został przyjęty bez uwag. 

 

Upoważnienie Przewodniczącego Rady Gminy Wapno do przeprowadzenia kontroli stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że zgodnie z przyjętym planem pracy komisja dokona 

kontroli jednostki oświatowej. 



Ad.4.  

Przewodniczący komisji: Mam pytanie odnośnie wynagrodzeń. Czy Pani wynagrodzenie jest 

mniejsze niż  wynagrodzenie nauczyciela? 

Dyrektor SP: Wynagrodzenie dyrektor składa się z wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego, do tego dochodzą nadgodziny, których nie powinien mieć, ale ma z przyczyn 

organizacyjnych szkoły. Nauczyciel ma wynagrodzenie zasadnicze, nadgodziny stałe i dodatki. 

Dyskusja w toku.  

Przewodniczący komisji: Mam prośbę, aby księgowa przygotowała listę płac porównującą 

wynagrodzenie dyrektora i nauczyciela. Informacja ta stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący komisji: Złożyła Pani wniosek o przesunięcie środków. 

Dyrektor SP: O jakie konkretnie przesunięcie chodzi, bo zdarza się czasem kilka przesunięć 

środków, które przygotowuje księgowa w porozumieniu ze Skarbnikiem Gminy. 

Dyskusja w toku. 

Przewodniczący komisji: Mam prośbę, aby księgowa przygotowała takie pismo, czego 

dotyczyły przesunięcia. Informacja ta stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Przewodniczący komisji: Czy to prawda, że dwóch pracowników szkoły w godzinach pracy, 

wykonywało inną usługę? 

Dyrektor SP: Nie było takiej sytuacji. Pracownicy wykonywali swoją pracę na rzecz szkoły, 

nie mieli z tego tytułu dodatkowego wynagrodzenia. Przeprowadziłam rozmowę z tymi 

pracownikami, był przy tej rozmowie obecny również Pan Wójt. 

 

Radna E. Gaszyńska-Ciszewska: Czy były jakieś problemy podczas remontu w środku? 

Dyrektor SP: Tydzień przed rozpoczęciem roku szkolnego nie mieliśmy wykładzin położonych 

na korytarzach. Na 2 dni przed rozpoczęciem roku dokończone zostały pozostałe prace. 

Radna M. Białożyt: Czy łazienki też były remontowane? 

Dyrektor SP:  Łazienki nie były remontowane, ale potrzeba ich remontu też jest brana pod 

uwagę.  

Dyrektor SP: Zadał mi Pan Przewodniczący pytanie na komisji o dodatek motywacyjny, czy 

nauczyciele będą pracować lepiej, gdy go dostaną. Nauczyciele będą dalej wykonywać swoje 

obowiązki, ale niekoniecznie będą osiągać szczególne sukcesy. Zadałam to pytanie również 

nauczycielom. Odpowiedzieli mi, że dodatki motywacyjne są po to, aby motywować do pracy, 

a jeśli ich nie ma, to nauczyciele nie są zmotywowani do pracy.  

 



Dyrektor Szkoły Podstawowej oprowadziła członków Komisji po obiekcie, omawiając 

wprowadzone zmiany dotyczące wyposażenia, funkcjonalności oraz przeprowadzonych prac 

remontowych. 

 

Komisja nie wniosła uwag i pozytywnie opiniuje pracę jednostki oświatowej. 

 

Ad. 5.  

Brak wniosków i zapytań. 

 

Ad. 6. 

Przewodniczący zakończył obrady Komisji. 

 

 

Podpisy członków Komisji Rewizyjnej: 

 

 

1) Andrzej Szymanik   /-/ Andrzej Szymanik 

 

          2) Edyta Gaszyńska-Ciszewska         /-/ Edyta Gaszyńska-Ciszewska 

    

                      3) Marita Białożyt                           /-/ Marita Białożyt 

 

Rozpoczęcie posiedzenie o godz. 13:00. 

Zakończenie posiedzenia o godz. 14:00. 

      

Protokołowała: 

Oliwia Powałowska 


